Senegal: Vélingara: Lightning kills a man in his fifties

14th October 2023

In his fifties, Samba Mballo left this world. The father of a family was killed by lightning yesterday as light rain fell in his village.

The incident took place in Saré Badiou, a village in the commune of Wassadou, in the Vélingara department. The man was returning from a meeting at the Kaouné health post. 

It was after this meeting that Samba Mballo returned to Saré Badiou, his village. A few minutes later, as he busied himself with his luggage, lightning struck him.

Buried this Saturday morning, Samba Mballo leaves behind a wife and six children.

https://www.seneweb.com/news/Societe/velingara-la-foudre-tue-un-quinquagenair_n_423054.html
Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.
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[bookmark: _Hlk83116580]Âgé d'une cinquantaine d'années, Samba Mballo à quitté ce bas monde. Ce père de famille a été tué par la foudre hier au moment où une fine pluie tombait dans son village.

Les faits se sont déroulés à Saré Badiou, un village de la commune de Wassadou, situé dans le département de Vélingara. L'homme revenait d'une réunion au poste de santé de Kaouné. 

C'est après cette rencontre que Samba Mballo a regagné Saré Badiou, son village. Quelques minutes plus tard, alors qu'il s'affairait autour de ses bagages, la foudre lui est tombée dessus.

Enterré ce samedi matin, Samba Mballo laisse derrière lui une épouse et six enfants.
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